



檔案編號：016 / 24

2024 年 7 月 31 日

致尊敬的會員：

感謝各會員對俱樂部的一直支持。

俱樂部自上週推出會員專屬會籍優惠計劃予創會會員及普通會員的子女或孫子孫女申請後，我們已收會員踴躍的支持。為免受不穩定的天氣影響及減少申請者或會員遞交申請表格的輪候時間，委員會決定將是次計劃由先到先得形式改為以抽籤形式進行分配。

任何有意遞交申請的申請者或相關會員，可於明日即 2024 年 8 月 1 日起，每日由早上 8 時正至晚上 11 時正期間前往俱樂部地下大堂接待處遞交紙本形式申請表格及有關的證明文件，而接受申請表格的截止日期為 2024 年 8 月 31 日晚上 11 時正。

有關抽籤的安排詳情，將於截止日期即 8 月 31 日後以短訊形式通知已遞交申請表之申請者及或相關會員。

俱樂部對是次安排為會員帶來的不便深表歉意，及再次衷心感謝會員的支持和理解。

又一村花園俱樂部

管理層 謹啟



Circular No : 016 / 24

31 July, 2024

Dear Valued Members,

Thank you to all members for your continuous support of the Club.

Since last week, the Club has introduced an Exclusive Membership Offer for the children or grandchildren of Founder Members and Ordinary Members to apply. We have received enthusiastic support from members regarding this program. To avoid being affected by unstable weather conditions and to reduce the waiting time for applicants or members, the Club General Committee has decided to change the allocation of the quota from a first-come-first-served basis to the drawing lots.

Any applicants or related members interested in submitting an application can start from tomorrow, 1 Aug 2024 during 8:00a.m and 11:00p.m., to submit their application forms and relevant documents in hardcopies at the Club's G/F reception counter. The deadline for accepting application form is 11:00p.m. on 31 Aug 2024.

Details regarding the drawing lots will be announced via SMS to applicants who have submitted their applications after the deadline on 31 Aug 2024.

We apologize for any inconvenience caused to our members and once again sincerely thank you for your support and understanding.

Yours Sincerely,

Management

Yau Yat Chuen Garden City Club